

Smart Zikr Ring خاتم الذكر الذكي User Manual EN	Appearance introduction ● Display screen ● Button ● Charging port	Charging ● Plug the round end of the charging cable into the Zikr Ring's charging port and connect the other end of the cable to the power adapter or computer USB port. ● When charging starts, the display screen displays the charging animation. ● The current battery level is displayed ● when the Zikr Ring is unplugged. When charging is complete, the charging animation stops. Note: Before start charging, check and clean up any water stains that may exist in the Zikr Ring charging port.	Basic operations Button operations ● Short press: ● Wake up the screen and display home screen (before APP binding, the main screen is a tasbeih counter but after binding, the main screen is time display). ● Short press on the button when displaying the time interface to enter tasbeih counter. ● Long press: ● Long press on the button when displaying the main screen or tasbeih counter interface to start a new count. ● When tasbeih counter is zero, long press to display the Bluetooth address.	Interface Display ● Time (APP binding required) ● Battery ● Bluetooth connection status ● Tasbeih counter	FCC Warning Statement Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications.
ZR-05	Connect E-Zikr Use your smartphone to scan the QR code below to enter Google Play or App Store to download E-Zikr. Enter the add device interface and select "Zikr Ring". Select the device to connect with Bluetooth . Complete the binding of Zikr Ring. IOS Android	Basic Functions Tasbeih counter ● Tasbeih Count: After the screen is turned on, use the button to make tasbeih. When the count reaches 33, 66, 99, 100 , Zikr Ring will vibrate once. ● Re-counting: Long press the button for 3 seconds, Zikr Ring will restart counting and save the last tasbeih count record. ● Synchronization: Open the APP, Zikr Ring will automatically synchronize the tasbeih counting data to the APP-once you use again. Find Zikr Click Find on the search device interface of the APP Zikr Ring will vibrate for 10 seconds press the ring's button to stop the vibration	Prayer Reminder Open the prayer reminder in the APP and synchronize, Zikr Ring will remind you for five times prayers. Fajr Tasbeih	However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: - Reorient or relocate the receiving antenna. - Increase the separation between the equipment and receiver. - Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. - Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.	اذكروا الله يذكركم

Smart Zikr Ring خاتم الذكر الذكي User Manual AR	واجهة العرض ● الوقت (يتطلب القراء الخاتم به التطبيق) ● حالة اتصال البلوتوث ● البطارية ● عدد التسبيح	المميزات الأساسية ميزات الزر ● وظيفة القيد: ● تشغيل الشاشة و عرض الشاشة الرئيسية ● قبل عمل القارئ الخاتم بالتطبيق تكون الشاشة الرئيسية عبارة عن عدد التسبيح و تزل بعد عمل القارئ وتعرض الشاشة الرئيسية الوقت ● وظيفة البحث: على الزر عند عرض واجهة الوقت تدخل الى عدد التسبيح ● وظيفة طويلة ● الضغط لفترة طويلة على الزر عند عرض الشاشة الرئيسية أو واجهة العدد ● الضغط على عدد التسبيح و بعد العمل عليه ● عندما يتكلم عدد التسبيح صفر ، اضغط مطولاً على الزر تعرض عنوان البلوتوث	الشحن ● قد يتوصيل الطرف المتصلير من كابل الشحن بمنفذ الشحن الخاص بخاتم الذكر و قد يتوصيل الطرف الآخر من كابل بمحول الطاقة أو منفذ USB بالكمبيوتر. ● عند بدء الشحن ، تعرض شاشة العرض شكل البطارية وهي الشحن كدليل على بداية الشحن ● بعد فصل خاتم الذكر ، سيظهر عرض مستوى البطارية الحالي ● عند اكتشاف الشحن ينتهي عرض شحن البطارية في شاشة الخاتم ملاحظة: قبل بدء الشحن ، تحقق من أي بلع مائية قد تكون موجودة في منفذ شحن الخاتم و نظفها	مظهر الخاتم ● شاشة العرض ● الزر ● منفذ الشحن	— إعادة توجيه عرضي الاستقبال أو نقله — زيادة المسافة المأمونة بين الجهاز وجهاز الاستقبال. — قد يتوصيل الجهاز بعدة طر على مدار مختلفة عن تلك التي يعمل بها جهاز الاستقبال. — مستخدم الجهاز أو الفني الذي يدير الجهاز أو الدال المتصلير غير مسؤول يتوافق هذا الجهاز مع الجزء 15 من قواعد لجنة الاتصالات الفيدرالية (FCC) يعمل المنتج عند حالة التشغيل (1) أو في حالة الجهاز في صورتها غير عام. (1) يجب أن يعمل هذا الجهاز في حالة تشغيله بشكل مستمر، وبما في ذلك التداخل الذي قد يتسبب في تشغيله هو مر فوب هبه. قد تتسبب الجهاز لتسبب التداخلات الضارة لتعرض لتكرارات الانعكاسية. يمكن استخدام الجهاز في حالة تعرض المحولة دون هبه.
ZR-05	التشكيك بإباقات الصلاة التشكيك بالتشكيك بإباقات الصلاة في التطبيق و قد بإبازمنة. ويقوم خاتم الذكر بتشكيك لإباقات الصلوات الخمس الفجر التشكيك بوقت التسبيح قد يتشكيك بالتشكيك بوقت التسبيح في التطبيق و قد بإبازمنة. و يقوم خاتم الذكر بتشكيك لإباقات التسبيح التي يتخارجها أذكر الله	الوظائف الأساسية عداد التسبيح بعد التحقق من أن الشاشة مضاءة ، اضغط على الزر لتسبيح عددا يصل العدد الي 33-66-99-100 يتوقف الخاتم به القارئ ثم إعادة كلما يمكنك ضبط وقت القارئ بعد من حركة التطبيق بعد استحداث تسبيح عداء التسبيح ، بالضغط الطعن على الزر ثلاث ثوان. سيقوم خاتم ذكر تسبيح العدد و كذلك حفظ عدد التسبيحات السابقة ● مزامنة التسبيحات: القتح التطبيق ، وسيقوم خاتم الذكر تلقائيا بمزامنة بيانات التسبيح التي التطبيق بمجرد تسليخ عداء التسبيح البحث عن خاتم الذكر انقر على بحث في واجهة البحث عن جهاز لتطبيق ، وسيقوم خاتم الذكر بالاهتزاز لمدة 10 ثوان الضغط على الزر في الخاتم لإيقاف الاهتزاز	اتصل بتطبيق E-Zikr استخدمه هاتفك الذكي مسح رمز الاستجابة السريعة QR في Google Play و App store الى التطبيق الذي هو E-Zikr ومن ثم قد يشاركي التطبيق E-Zikr ادخل الى واجهة اتصال جهاز و قد به اختيار خاتم الذكر واتصال الخاتم عن طريق البلوتوث IOS Android	بيان تحذير لجنة الاتصالات الفيدرالية (FCC) قد تؤدي التداخلات أو التغييرات التي لم تشر الموافقة عليها مسرعة من قبل الطرف المتصلير من الامتثال الى يعمل على المتصلير في تشغيل جهاز إن التغيير هذا الجهاز وشحنه يتوافق مع جميع الامور الفنية من القيد ، وفقا لعدد 15 من قواعد لجنة الاتصالات الفيدرالية (FCC) إن تصميم هذا الجهاز يتوافق مع جميع متطلبات هذه الامور الفنية في الخلفية المستوية . ياد هذا الجهاز المتطلبات ويملك أن يلبي متطلبات الامور الفنية . و لا نه يتم تركيبه واستخدامه وفقا للتعليمات . فقد يتسبب في حالة عدم مع الامور الفنية الامكانية. وبعد ذلك ، ليس هناك ما يضمن عدم حدوث تداخل في عملية تشغيل معينة . إذا تسبب هذا الجهاز في حدوث تداخل خارج في مستقبل اجهزة أو التفريرين ، وامن يمكن تحديد عن طريق إيقاف تشغيل الجهاز وتشغيله . دون تشجيع المستخدم على محاولة تصحيح التداخل من خلال وضع أو نقل من اجهزة اامور	اذكروا الله يذكركم